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Notulen ALV 24 maart 2015 
 
  

Aanwezige leden(16): Jan-Leen v.d.Vlies, Ingrid Verhagen, Arjan Slob, Rian v.d.Boer, 
Maryan Gorree, Andre Aantjes, Naomi de Weerdt,Petra de Weerdt, Marijn Roverts, Lennert 
Buijk, Babette de Graaf, Egbert Meier, Jaco de Bruin, Anita v.d.Veer, Dicky Janssen en Kees 
Timmerman 
 
Afmeldingen leden(8):Lotte Schakel, Janine Kuiper, Rolinda Janssen, Marja van Straten, 
Sofie de Weerdt, Wanda Scholtes-Timmerman, Gert Heijkoop en Christel Bor. 
 
Aanwezige bestuursleden(8): 
Ben Klieverik, Wim Goedegebuur,André Gelauf, Vincent Wols, Anita Heijkoop, Adriaan van 
Houwelingen, Bas van Genderen en Koos Beentjes. 
 
Afwezige bestuursleden: Geen 
 
1.Opening 
Om 20.05 uur opent Ben de vergadering en heet iedereen welkom. De ereleden Kees 
Timmerman, Arjan Slob en Maryan Gorree worden hierbij extra vermeld.  Dit jaar wordt de 
71e ALV gehouden. 
Al direct wordt de vraag gesteld of de agenda van de ALV in het vervolg geprojecteerd kan 
worden op de beamer of middels powerpoint op de TV. 
 
2.Mededelingen bestuur 
De voorzitter deelt mee dat gesprekken gevoerd worden met een afvaardiging  van de 
Dorpsraad, alle verenigingen van Giessenburg en particuliere partijen. Deze gesprekken 
hebben geresulteerd in een conceptplan “Activiteitenzone Kerkweg”. In dit plan staat ook een 
nieuwe sporthal geprojecteerd. De leden van de gemeenteraad zijn informeel geïnformeerd 
hoe bovenvermelde groep de invulling van dit gebied ziet.  Het bestuur van Vridos is van 
mening dat behoudt van het zwembad nagestreefd moet worden. Dit kan middels koppeling 
aan een particulier initiatief. (een hotel, restaurant, beheer sporthal etc.).  
De gemeente heeft nog geen besluit genomen. 
De voorzitter hangt een grote tekening op op het planbord. Eenieder kan na afloop van de 
vergadering de tekening bekijken en vragen stellen. 
Op 31 maart houdt de Dorpsraad een bijeenkomst waarin alle inwoners van Giessenburg 
geïnformeerd zullen worden over alle activiteiten van de Dorpsraad, w.o. het plan 
Activiteitenzone Kerkweg. 
 
3.Notulen ledenvergadering 24 maart 2014 
De notulen stonden vermeld op de website. 
3.1 tekst  
Geen opmerkingen 
 
3.2 inhoudelijk 
Er zijn geen op- en aanmerkingen en de notulen worden goedgekeurd. De voorzitter Ben 
Klieverik en secretaris Koos Beentjes tekenen de notulen. Eén exemplaar wordt 
gearchiveerd en één exemplaar gaat naar de penningmeester t.b.v. de subsidieaanvraag 
voor 2016. 
 
4.Verslagen van de afdelingen 
De verslagen van de afdelingen en van de secretaris stonden eveneens op de website. Er is 
geen extra toelichting gewenst en er worden geen op- en/of aanmerkingen gemaakt over de 
verslagen van de afdelingen. Ben bedankt de makers voor hun inbreng. 
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5.Financiëel verslag 2014 
 
5.1 toelichting door de penningmeester 
De penningmeester geeft, met gebruikmaking van een powerpoint presentatie, uitleg over 
het financiële reilen en zeilen van de vereniging tijdens het boekjaar 2014. Het boekjaar 
wordt afgesloten met een tekort van € 70. 
Wim geeft per sportafdeling een korte toelichting en concludeert  tenslotte dat de resultaten 
van het boekjaar 2015 er anders uit zullen gaan zien bij ongewijzigd beleid. Wim zal hier 
later op terugkomen. 
 
5.2 Verslag kascontrolecommissie over het jaar 2014 
Jan-Leen van der Vlies doet verslag namens de kascontrolecommissie en geeft aan dat alle 
stukken langdurig zijn gecontroleerd en merkt op dat de financiële stukken er keurig uitzien. 
Hierop verleent de ALV de penningmeester decharge.  
Een getekende verklaring is afgegeven.  
 
5.3 Benoeming kascontrolecommissie  boekjaar 2015. 
Het bestuur zoekt twee nieuwe leden voor de kascontrolecommissie. Dit omdat Jaco de 
Bruin, als hij later in deze vergadering gekozen wordt in het bestuur, geen deel uit mag 
maken van de kascontrolecommissie. 
De kascontrolecommissie, boekjaar 2015, zal bestaan uit: Jan-Leen v.d.Vlies (2x), Kees 
Timmerman (1x) en Ingrid Verhagen (reserve). 
  
 
6.Begroting 2015 en voorlopige begroting 2016 
Wim merkt op dat de uurhuurprijs van de sportzaal, voor het eerst sinds jaren, door de 
Tilgroep niet zal worden verhoogd. 
Hierna wordt de zaalhuur versus opbrengst uit contributie per afdeling doorgesproken. 
Het Bestuur heeft de conclusie getrokken dat een contributieverhoging noodzakelijk wordt 
geacht. In de voorgelegde begroting 2015 is de nog goed te keuren contributieverhoging al 
verwerkt. 
De aanwezigen geven de penningmeester nogmaals een applaus voor heldere uitleg en 
goede vastlegging van de financiële gegevens v.w.b. het boekingsjaar 2014. Daarnaast  
keuren ze de begroting 2015 goed. 
 
 
7.Vaststellig contributie 
Uit de voorgelegde begroting blijkt duidelijk dat een contributieverhoging noodzakelijk is. 
Het bestuur heeft in haar vergadering van 2 februari besloten de ALV een voorstel tot 
contributieverhoging voor te leggen. Het voorstel houdt in: De contributie met € 2 
omhoog. De bedragen voor competitiespelers van de afdelingen Volleybal en Badminton 
zullen daarnaast met €3 per kwartaal worden verhoogd.  
De algemene verhoging van €2 gaat in per tweede kwartaal. De verhoging voor 
competitiespelers gaat in met ingang van het nieuwe competitieseizoen, dus het 3e 
kwartaal 2015. 
 
 
Koos merkt op dat in het geval de contributie door een lid niet opgebracht kan worden 
een beroep gedaan kan worden op het Jeugdsportfonds of Jeugdcultuurfonds. 
Deze regeling is door het Bestuur onder de aandacht van de schoolleidingen gebracht, 
omdat zij veelal op de hoogte zijn van de thuissituaties van de schoolkinderen.  
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8.Bestuursverkiezing 
Aftredend en herkiesbaar 
 

 Afdeling BOM         :    Vacature, waargenomen door Anita Heijkoop 
 Gym      :    Anita Heijkoop 
 Badminton     :    André Gelauf 

 
Anita en André worden herkozen. Aangezien er geen aanmeldingen zijn om de afdeling 
BOM te gaan leiden, blijft  Anita ook waarnemen (gelukkig). 
 
Aftredend en niet herkiesbaar 

 Ledenadministratie :  Bas van Genderen 
 
Verkiesbaar 

 Ledenadministratie : Jaco de Bruin 
 
Jaco stelt zich voor aan de aanwezigen. Jaco is 35 jaar, woont in Giessen-Oudekerk, speelt 
3 jaar bij de afdeling Volleybal in Heren 3, werkt als manager bij de Rabobank en heeft een 
vrouw en twee kinderen. Jaco heeft twee bestuursvergaderingen bijgewoond en het lijkt hem 
leuk om het stokje van Bas over te nemen. 
 
De vergadering gaat akkoord met de benoeming van Jaco tot bestuurslid. 
 
Ben bedankt Bas voor de vele jaren dat Bas zich ingezet heeft voor Vridos. Naast 
Bestuurslid heeft Bas zich ook vele jaren bezig gehouden met het trainen van zowel de jeugd 
als de senioren. Ook kon het Bestuur altijd een beroep op Bas doen als werkzaamheden in 
de hal of voor jaarmarkten e.d. moesten worden verricht. (en het bestuur hoopt dit te kunnen 
blijven doen). 
Het Bestuur stelt de ALV dan ook voor om Bas te benoemen als erelid van Vridos. 
 
De aanwezigen gaan akkoord en benoemen Bas middels een warm applaus tot erelid. De 
voorzitter reikt Bas een oorkonde uit, het beeldje “chapeau” (hoedje af!), een dinerbon en 
een bos bloemen . 
Bas zegt blij verrast te zijn met zijn benoeming en heeft zijn werkzaamheden altijd leuk 
gevonden en als een vriendendienst uitgevoerd. 
 
9.Rondvraag 
Marijn vraagt nogmaals of in de kantine een pinautomaat ( ca.€ 10 per maand volgens 
Marijn) geplaatst kan worden.  
Het bestuur is van mening dat het plaatsen van een pinautomaat  nog niet echt noodzakelijk 
is, temeer daar dan een deel van de winst uit de kantine zal wegvallen (fooien). 
 
Egbert Meier vraagt of het Bestuur al iets bekend is over het beheer van een kantine in de 
nieuw te bouwen sporthal. Ben beantwoordt dit ontkennend, er is nog niets over bekend. Het 
zal afhangen wie de sporthal laat bouwen en beheren. (gemeente of particulier). 
 
Marja van Straten laat middels Anita Heikoop en Anita v.d.Veer  vragen of er iets gedaan kan 
worden aan de droge lucht in de sportzaal.  
Ben geeft aan dat ,nu er zicht is op een nieuwe sporthal, er door  De Tilgroep zeker geen 
investering gedaan zal worden in het aanpassen van de installatie van de sportzaal. 
 
10. Jubilarissen  
In 2014 zijn een viertal leden 25 jaar lid van Vridos. De voorzitter bedankt Vincent Wols, Bas 
van Genderen en Egbert Meier voor hun langdurige lidmaatschap en overhandigt de 
jubilarissen een bosje bloemen en zij worden op de foto gezet t.b.v. de website. Rolinda 
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Janssen kan niet aanwezig zijn wegens drukke werkzaamheden. 
 
11. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben de vergadering onder dankzegging aan de 
aanwezigen en stelt voor een toost uit te brengen op de jubilarissen. 
 
 
……………………………     …………………………… 
 
 
 
 
Ben Klieverik       Koos Beentjes 
voorzitter sv Vridos      secretaris sv Vridos 
 
 
  
 


